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CONCEPT BESLUITENLIJST BEHORENDE BIJ DE VERGADERING VAN DE 
RAAD VAN DE GEMEENTE GULPEN-WITTEM, GEHOUDEN IN DE RAADZAAL 
VAN HET GEMEENTEHUIS TE GULPEN                      
DATUM 4 juli 2019
AANWEZIG
Voorzitter mw. ing. N.H.C. Ramaekers-Rutjens
Plv. raadsgriffier dhr. drs. W.H.M. Voorter
Raadsleden dhr. J. Cremers (Pro), mevr. I. van der Laan (PRO Gulpen-

Wittem), dhr. L. Duyvendak (PRO Gulpen-Wittem), 
dhr. R. Nijssen (PRO Gulpen-Wittem), mevr. S. Vos (PRO 
Gulpen-Wittem), dhr. W. Hendriks (Balans), dhr. F. Derksen 
(Balans), dhr. P.  Laheij (CDA), mevr. M. Nass (CDA), 
dhr. F .Kistermann (CDA), dhr. P. Franssen (Franssen), 
dhr. R. Dautzenberg

College dhr. G. Houben (PRO), dhr. J. Last (Balans), mevr. M. van der 
Kleij (PRO)

Verhinderd dhr. J. Hendriks (CDA), dhr. R. van Breemen (Balans),
dhr. J. Nix (Franssen)

Agenda-
punt

Onderwerp

Opening1.
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering.

Vaststellen van de agenda2.
Aan de agenda wordt toegevoegd:
 motie CDA: fietsverbinding Eys-Simpelveld (wordt besproken bij 

agendapunt 6)

De agendapunten 4 (vaststellen besluitenlijst en notulen vragenhalfuur raad 27 juni 
2019) en 5 (ingekomen stukken) worden zonder bespreking en discussie 
vastgesteld.

Eventuele mededelingen3.
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

Vaststellen besluitenlijst en notulen vragenhalfuur van de raadsvergadering 
van 27 juni 2019

4.

De besluitenlijst en notulen vragenhalfuur worden zonder op- of aanmerkingen 
vastgesteld.

Ingekomen stukken5.
Akkoord met de door de agendacommissie geadviseerde wijze van afdoening.
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Bespreking kaderbrief 20206.
Door de fractie CDA wordt de volgende motie ingediend:

Constaterende dat:
 al sinds 2015 de raden van Simpelveld en van Gulpen-Wittem aandacht vragen 

voor de fietsverbinding tussen Eys en Simpelveld (Mr Dr Froweinweg en De 
Bulkemstraat) 

 dat het college middels een RIB dd. 27 maart 2019 te kennen heeft gegeven af 
te zien van een gescheiden fietspad, verwijzend naar een oude Quick Scan uit 
2016; 

 de QuickScan haalbaarheid aanleg vrijliggend fietspad Eys-Simpelveld die de 
plangroep Heggen BV in 2016 uitvoerde het een feit onderschrijft dat een 
vrijliggend fietspad over het algemeen verkeersveiliger is dan een 
fietsvoorziening op de rijbaan; 

 dat ná de Quick Scan van 2016 in januari 2018 door de Raad van Gulpen-
Wittem een motie aangenomen is voor de realisatie van een vrij liggend 
fietspad; 

 het technisch ook uitvoerbaar blijkt en de kosten geraamd worden op € 1 
miljoen waarvan ongeveer € 550.000 voor rekening van de gemeente Gulpen-
Wittem komt;

 nu binnen afzienbare tijd het betreffende wegvak ingrijpend op de schop wordt 
genomen het ook nu het juiste moment is om de maatregelen uit te voeren;

 alle fracties van onze gemeenteraad het belang van verkeersveiligheid in de 
motie van 25 januari 2018 onderschrijven;

 in de Kaderbrief 2020 de doelstellingen zijn opgenomen die het college zich 
heeft voorgenomen, maar dat dit punt ontbreekt; 

Overwegende dat:
 verkeersveiligheid primair een preventieve zaak is en wij niet willen wachten 

met het nemen van maatregelen totdat er ongelukken zijn gebeurd;
 het aantal verkeersdoden in Gulpen-Wittem (48,8 per 100.000 inwoners) al 

hoger is dan landelijk gemiddeld (32,3 per 100.000 inwoners) en maatregelen 
daarom nu reeds noodzakelijk zijn;

 de bedoelde verbindingsweg een met name door fietsers en wandelaars 
intensief gebruikte weg betreft; 

 de voorgenomen reconstructie een mooie kans biedt om werkzaamheden te 
combineren en hiermee voordeel te behalen; 

 het aanleggen van een gescheiden fiets- en/of voetpad de verkeersveiligheid 
verhoogt; 

Draagt het college op:
 met de provincie en de gemeente Simpelveld in overleg te treden om met een 

plan te komen tot een gescheiden fietspad van Eys naar Simpelveld.
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De motie wordt unaniem aangenomen
(stemverklaring dhr. Cremers: ik ben blij met alle toezeggingen van de wethouder, 
ben blij dat hij met buurgemeente en provincie gaat praten. Ik zou ook dat in 
breder kader willen zien, als over veilige fietsverbindingen gesproken wordt.)

Toezeggingen door de portefeuillehouders:
* De raad zal na het zomerreces via een RIB geïnformeerd worden over de wijze 
   waarop met de inbreng van de fracties op de kaderbrief is omgegaan.
* Bij opstellen van de begroting zal kritisch gekeken worden of de 
   onderhoudsbudgetten in overeenstemming zijn met het onderhoudsplan.
* Toeristenbelasting zal meegenomen worden als zoekgebied bij de dekking van 
   het begrotingstekort.
* Er zal ten aanzien van het gemeentefonds richting rijksoverheid gelobbyd 
   worden; onder andere samen met de gemeente Valkenburg aan de Geul.
* Er zal met het oog op het nieuwe provinciale collegeprogramma het gesprek
   aangegaan worden met het nieuwe college van GS.
* De raad zal nog via een overzicht geïnformeerd worden over wat er is opgehaald
   in het kader van het accommodatiebeleid.
* Bij het verder ontwikkelen van de kunstnota zal de kennis en het enthousiasme 
   dat er in de diverse kernen bij de burgers aanwezig is, benut worden. 
* Nagegaan zal worden of er inderdaad voldoende budget is om aan alle 
   verplichtingen te voldoen welke in het kader van GGZ worden gesteld per
   1-1-2020.
* De ontvlechting van de teams Jeugd en WMO zal in de raadsconferentie in 
   september in een totaalplaatje toegelicht worden.
* De raad zal worden geïnformeerd over de kosten die gemoeid zijn met het 
   oprekken van de aanvullende bijstand tot 120 % van de bijstandsgrens.
* In de begroting zal opgenomen worden over inburgering.
* De RUD zal in het najaar komen met notitie inzake besparingen.
* De raad zal in 2020 geïnformeerd worden over wat de consequenties zijn voor
   het onderhoud van de openbare ruimte bij een bezuiniging van 10 of 15% op de 
   onderhoudsbudgetten.
* De raad zal geïnformeerd worden over de aanleg van glasvezel zodra afspraken 
   hieromtrent zijn vastgelegd.
* De raad zal gevraagd worden zelf een prioritering aan te brengen in de projecten
   die in het kader van het GVVP op een lijst zullen worden verschijnen.
* Een lijst met civieltechnische werken (uitvoeringsmaatregelen) zal nog voor de
   begroting worden voorgelegd.
* De raad wordt geïnformeerd over de (financiële) consequenties indien de 
   ophaalfrequentie door Rd4 wordt verlaagd.
* Er zal worden nagegaan of er een rapport onderhoudsplan civieltechnische
   werken bestaat en als dat het geval is zal het ter kennis worden gebracht van de 
   raad.
* M.b.t. de fietsverbinding Eys-Simpelveld wordt de raad geïnformeerd over de 
   uitkomst van het gesprek met het Waterschap (het al dan niet beëindigen van de 
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   waterzuivering) en over de aantallen fietsers op dit traject.
* Via een RIB zal de raad worden geïnformeerd over de aanwending van de voor 
    het Middengebied beschikbaar te stellen middelen zodra dit door alle colleges is
    geaccordeerd.
* De dialoog rondom het verdere proces m.b.t. de P&C-cyclus zal verder samen in 
   de auditcommissie worden vorm gegeven.

Sluiting7.
De voorzitter sluit om 22.20 uur de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Gulpen-Wittem 
op 27 september 2019.

de plv. griffier, de voorzitter,

drs. F.J. van den Bos. ing. N.H.C. Ramaekers-Rutjens.


